
Bergen op Zoom, 24 mei 2018  

Betreft schriftelijke vragen ex. Art. 30 RvO mbt Vergunningsaanvraag 

Marcogas Bakel 

Geacht College, 

 

Volgens de website van de Provincie Noord Brabant is er een aanvraag gedaan door het 

bedrijf Marcogas te Bakel voor een vergunning om die inrichting "milieu neutraal te 

veranderen". 

De beslistermijn voor deze aanvraag is door de Provincie met 6 weken verlengd. 

 

Zie: https://www.brabant.nl/loket/vergunningen-meldingen-en-ontheffingen/vergunning-

detail.aspx?id=986e5251-08f5-44f3-b5bb-e7cf973f866d 

 

Het bedrijf Marcogas heeft in het verleden veelvuldig de vergunningen die ze hadden 

overtreden. Werd zo'n overtreding , na klachten en meldingen van omwonenden, 

vastgesteld door de omgevingsdienst, dan vroeg Marcogas steeds een verruiming van hun 

vergunning aan, waardoor de overtreding binnen de nieuwe vergunning zou vallen en er dus 

sprake was van "legalisatie". 

 

Marcogas zorgt op de plaats waar zij gevestigd is al lang voor verschillende vormen van 

overlast. Bijvoorbeeld geluidsoverlast (ook 's nachts), verkeersoverlast en geur overlast. 

 

Ook nu is er door omwonenden overlast vastgesteld, in de vorm van luide sissende geluiden 

en een gaslucht in het nabije bos. (in dit bos is ook al eens brand geweest !) 

 

Omwonenden zijn al lange tijd ongerust over de vestiging van dit BRZO bedrijf zo dicht bij de 

bebouwde kom, temeer omdat Marcogas het niet zo nauw lijkt te nemen met diens 

vergunningen en de omwonenden blijkbaar ook niet serieus neemt. 

 

Naast de omwonenden is er ook sprake van bijvoorbeeld jeugd die regelmatig gebruikt 

maakt van de zeer nabij gelegen sportaccommodatie. Het feit dat een BRZO bedrijf zó dicht 

bij woningen en accommodaties ligt brengt risico's met zich mee voor de fysieke veiligheid 

van deze Brabantse burgers. 

 

De fractie van de SP stelt daarom de volgende vragen: 

 

-    Wat houdt het "milieu neutraal veranderen" van de inrichting in deze 

vergunningsaanvraag in ? 

 

-    Wat is de reden dat de beslistermijn voor deze aanvraag door de Provincie met 6 weken 

is verlengd ? 

 

-    Wat is de mening van Gedeputeerde Staten over de locatie van dit BRZO bedrijf ? 

 

-    Wat is de mening van GS over de manier waarop Marcogas te werk gaat ? (overtreden, 

https://www.brabant.nl/loket/vergunningen-meldingen-en-ontheffingen/vergunning-detail.aspx?id=986e5251-08f5-44f3-b5bb-e7cf973f866d
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verruiming aanvragen, legalisatie en weer opnieuw overtreden etc.) 

 

-    Zijn er gronden om de aanvraag die Marcogas nu doet negatief te beoordelen ? 

 

-    Wat kan GS meer doen dan nu om Marcogas zo ver te krijgen dat ze zich wel aan hun 

vergunning en bijbehorende regels gaat houden ? 

 

-    Is GS bereid om zich in te spannen om de burgers die daar wonen en recreëren maximaal 

te beschermen tegen de risico's en overlast die door de bedrijfsvoering van Marcogas 

worden veroorzaakt ? 

 

-    Is GS bereid om in gesprek te gaan met de omwonenden, Marcogas, de betrokken 

omgevingsdienst en de gemeente Gemert-Bakel om te proberen deze situatie te verbeteren 

? 

 

In afwachting van uw antwoorden, 

 

Namens de fractie van de SP, 

 

Met vriendelijke groet, 

Roy de Jonge. 

 


